
Zápis č.1 /2015 

 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Bítovčice, konaného dne 28.1.2015 od 17:30 hodin 

na obecním úřadě. 

 

Ověřovatelé zápisu: Josef Kremláček, Jiří Hron 

Zapsal:   Petr Buš   

Zastupitelé (6): Bendová, Buš, Kremláček, Hron, Vrbický, Trnka 

   MUDr. Monika Kostková – omluvena 

 

 

Program jednání: 

 

 1. Zahájení, připomínky k zápisu č.11/2014 

 2. Zpráva o výsledku inventarizace  

 3. Rekonstrukce objektů na ,,Vodárně“ 

4. Přípravy na setkání rodáků 

5. Různé 

6. Diskuse 

7. Závěr 

 

 

 

Jednání:   
Bod 1) Zasedání zahájila starostka obce. Seznámila přítomné s programem jednání, projednán 

byl zápis ze zasedání č.11/2014. Připomínky k zápisu nebyly. 

Návrh na schválení  programu jednání a schválení zápisu ze zasedání č.11/2014. 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č.1 bylo schváleno 
Bod 2) Zpráva o výsledku inventarizace  

Na základě příkazu starostky obce byla provedena řádná inventarizace majetku a závazků 

obce. Předseda inventarizační komise Josef Kremláček přednesl zprávu, dle které nebyly 

zjištěny žádné inventarizační rozdíly, chyby, nedostatky. Nebyly uloženy návrhy na opatření. 

ZO vzalo na vědomí 
Bod 3) Rekonstrukce objektů na „Vodárně“ 

Předložena byla studie přístavby a nástavby objektu bývalé „vodárny“- kanceláře a sklad. 

Přístavba bude v dřevěném provedení. Na střechu se použije plech nebo taška. Okna a 

okenice také dřevěné. 

Důležité je upřesnit hranice lesního pozemku. Osloven může být pan Jaroslav Maňoušek. 

Návrh na schválení vytýčení hranice pozemků na ,,Vodárně“ panem Maňouškem. 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č.2 bylo schváleno 
Na zhotovení projektu na rekonstrukci budov je také navržen Ing. Zdeněk Musil. 

Návrh na vypracování projektu rekonstrukce budov na ,,Vodárně“ Ing. Zdeňkem Musilem 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č.3 bylo schváleno 

 

 

 

 



Bod 4) Přípravy na setkání rodáků 

Setkání se uskuteční 6.6. Je nutno aktualizovat seznam rodáků (Trnka, Buš, Bendová, 

Palečková) 

Poptat dárkové předměty (odznaky, pohlednice, brožura o Bítovčicích …) 

Součástí setkání rodáků bude i oslava 100. výročí postavení kapličky sv.Víta.  

Fasádu kapličky zatím neopravovat v souvislostí s možnou rekonstrukcí OÚ. 

KD – vymalování, úprava parket. 

Oslovit kapely. 

Možnost podání žádosti o dotaci z Fondu Vysočiny z Programu rozvoje kraje Vysočina na 

podporu společenských a kulturních aktivit obcí kraje Vysočina souvisejících  s oslavami či 

připomenutím významných výročí obcí.  

ZO vzalo na vědomí 
Bod 5) Různé 

 Starostka informovala o cenách za prodej obecních  pozemků, které jsou v této výši již 

několik let: 

45,-Kč pozemky stavební a zahrady, 30,-Kč komunikace, 15,-Kč ostatní plochy,  

55,-Kč pozemky v chatové oblasti. Jiné návrhy nebyly podány. 

 Návrh na schválení prodejních cen pozemků v původní výši 

 Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 Usnesení č.4 bylo schváleno 
 Ceny za prodej palivového dřeva. Samovýroba 250,-Kč/m3, prodej 550,-Kč/m3 

Návrh na schválení prodejních cen palivového dřeva 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č.5 bylo schváleno 
 Pouť v letošním roce připadne na 14.6.2015. Pouť zajišťuje pan Vildomec. 

 V minulosti nebyly žádné problémy. Pan Vildomec byl požádán o zpestření pouťových atrakcí. 

ZO vzalo na vědomí 
 Kanalizace. V současné době je prodloužena platnost územního rozhodnutí o umístění 

stavby na splaškovou kanalizaci a ČOV do 3.8.2016. Starostka informovala o 

částkách, které byly vyplaceny v souvislosti s projektem pro DUR a inženýrské 

činnost. Jsme jedna z posledních obcí na řece Jihlavě, která nemá ČOV. Dalším je i 

fakt, že dotačních peněz může ubývat. 

 Návrh na schválení pokračovat v další stupni projektové dokumentace pro splaškovou           

kanalizaci a ČOV  

 Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 Usnesení č.6 bylo schváleno 
 Žádost ZŠ Luka nad Jihlavou na pronájem sálu KD na taneční (čtvrtky od 16.4. do 

4.6.2015) za cenu 450,-Kč za 2 hodiny = 3600,-Kč 

Návrh na schválení pronájmu sálu ZŠ Luka nad Jihlavou 

 Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 Usnesení č.7 bylo schváleno 
 

 

 

 

 

 

 

 

Bod 6) Diskuse probíhala během celého jednání a týkala se výše uvedených problémů. 



Bod 7) Jednání  ukončila p. Bendová v 19:40 hod. 

 

Zápis obsahuje  3 listy  a 1. přílohyu  byl vyhotoven ve dvou stejnopisech. 

 

Rozdělovník: 

1x  složka           1x  účetní 

 

Přílohy: 

Prezenční listina 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Josef Kremláček     …………………………… 

       

Jiří Hron              …………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

………………………..      …………………………… 

Eva Bendová        Petr Buš 

starostka obce        místostarosta obce 



 

U S N E S E N Í  č.11/ 2014 
Ze zasedání zastupitelstva obce Bítovčice ze dne 30.12.2014 

 

Zastupitelstvo obce: 

B E R E   N A   V Ě D O M Í : 
1.  Zpráva o výsledku inventarizace 

2.  Přípravy na setkání rodáků 

3. Pouť 14.6.2015, zajišťuje pan Vildomec 

 

 

S C H V A L U J E:   

1. Program jednání a zápis ze zasedání č.11/2014.    6 - 0 – 0 

2. Vytýčení hranice pozemků na ,,Vodárně“ Jaroslavem Maňouškem  6 - 0 

– 0 
3. Vypracování projektu rekonstrukce  budov na ,,Vodárně“ Ing. Zdeňkem 

Musilem          6 - 0 

– 0 

4.   Prodejní ceny obecních pozemků v původní výši    6 – 0 - 0 

5.   Prodejní ceny palivového dřeva      6 - 0 – 0 

6.   Pokračovat v další stupni projektové dokumentace pro splaškovou  kanalizaci a ČOV          

          6 - 0 – 0 

      7.   Pronájem KD pro  ZŠ Luka nad Jihlavou - taneční    6 - 0 – 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………..      …………………………… 

Eva Bendová        Petr Buš 

starostka obce        místostarosta obce 

 

 


